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CLUBBLAD nieuwe stijl  
Het vierde nummer van het digitale clubblad is uit en 
alleen via de website te lezen.  
Op Facebook wordt de beschikbaarheid wel gemeld, maar 
is daar niet te lezen. Reacties voor de redactie kunnen per 
e-mail naar: secretaris@hsv-gorinchem.nl 
 
Van het BESTUUR  
Contact 
Het bestuur is altijd te bereiken per e-mail. De adressen 
vind je op de website. Voorafgaand aan de bestuurs- 
vergadering, tussen 19.00 en 19.30 uur, kun je gebruik 
maken van de “inloop” om vragen te stellen. 
De vergaderdata staan achterin, bij de agenda. 
Op de website www.hsv-gorinchem.nl is veel informatie  te 
vinden over de vereniging. In het archief zijn ook veel foto’s 
(zowel oud als nieuw) te vinden. 

 
Algemene Leden Vergadering. 
Op 5 april jl. vond de ALV plaats en ook die werd ook 
ditmaal weer zeer matig bezocht. Ondanks dat er toch 
genoeg ruchtbaarheid aan wordt gegeven. Helaas is dit 
verschijnsel niet nieuw in het verenigingsleven.  
Wel jammer, want een goed contact tussen de leden en het 
bestuur van de vereniging werkt twee kanten op.  
 
Uit de verslagen van de diverse commissies komt naar 
voren dat er aardig wat activiteiten zijn ontplooid in het 
afgelopen jaar. De voorzitter leest de verslagen voor:  
 
- De Concoursvissers hebben een goed visseizoen achter 
de rug, met wisselende resultaten. In veel gevallen is 
hiervan op de website verslag van gedaan. 
- De senioren vissen onverstoorbaar door op dinsdag 
ochtend, al wordt ook hun ploegje steeds kleiner. 
Het is vast de gezellige sfeer die de mannen elke dinsdag 

toch weer naar de steiger trekt.  
- De Jeugdcommissie heeft helaas weinig activiteiten 
kunnen doen. De interesse bij de jeugd is minimaal. Toch 
houdt ze de moed erin.  
HSV Gorinchem helpt op enkele scholen bij de vislessen 
door Sportvisserij Nederland. Dit kan misschien helpen om 
toch een “visser in de dop” enthousiast te maken.  
- De Steigercommissie heeft veel werk verzet voor de 
nieuwe steiger in het Zwanenwater. Ook de reguliere 
onderhoudswerken gaan gewoon door. Ook de nasleep van 
de lekkage in de ark is goed opgelost. 
- De penningmeester doet uitgebreid verslag van het 
financiële boekjaar. 
Goed nieuws is dat HSV er financieel goed voorstaat.  
Als de balans is opgemaakt blijft er een positief saldo over.  
Mede daardoor hoeven de tarieven voor contributie en de 
liggelden niet aangepast te worden. 
 
- Tijdens de rondvraag kwam aan de orde dat het niet voor 
iedereen duidelijk is hoe de werkbeurten geregeld zijn. 
Als je aan de beurt bent en je kunt om de een of andere 
reden niet, wat dan? Afmelden! Bij niet afmelden volgt een 
boete. Maar de uren moeten wel ingehaald worden.  
Lees artikel 16 van Het Reglement er nog eens op na!  
- Aandacht wordt gevraagd voor de veiligheid rondom de 
nieuwe steigers. Bijvoorbeeld: Hoe kom ik weer op de 
steiger als ik in het water val. Een trapje zou dan makkelijk 
zijn. Daar wordt bij het ontwerp van de steiger aandacht 
aan besteed 

 
In de schijnwerpers 
Aan het eind van de vergadering werden enkele vrijwilligers  
speciaal bedankt voor hun inzet voor de vereniging.  
De voorzitter nodigde de heren Jan Pince van der Aa,  
Tim Versluis, Arie Timmer en John Vertoorn uit naar voren 
te komen.   
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Helaas was alleen John Vertoorn 
aanwezig. Hij ontving een fraai 
cadeau uit handen van de 
voorzitter. De anderen zullen dit 
ongetwijfeld op een later tijdstip 
hebben ontvangen. 
 
Was je op de ALV, dan heb je 
alles kunnen zien en horen van 
wat er ter sprake is gekomen.  
Niet aanwezig dit jaar?  
Volgend jaar bij deze uitgenodigd! 
 
VISPASZAKEN en meer 
Vragen die te maken hebben met o.a. de VISpas komen 
langs diverse kanalen binnen. Om dit beter te kunnen 
afhandelen is een apart e-mailadres geopend: 
           vispaszaken@hsv-gorinchem.nl 
 
LET OP! Via Facebook gestelde vragen worden niet via dit 
kanaal beantwoord. 

Jan de Vos ontvangt een  lintje 
Op 26 april jl. ontving Jan de Vos van de burgemeester een 
onderscheiding. Hij werd benoemd tot Lid in de Orde van 
Oranje Nassau. Lees meer hierover op pagina 5  
 
Diverse commissies 
Vaktechnisch wordt het bestuur bijgestaan door een aantal 
commissies. 
Die commissies behartigen de belangen van de leden. 
Dat gebeurt meestal achter de schermen, maar ongemerkt 
wordt er heel wat tot stand gebracht.  
Om de leden hiervan op de hoogte te houden proberen we 
dat te laten zien door via de officiële website hiervan 
verslag te doen.  
Maar niet iedereen bezoekt de website (regelmatig). 
Daarom plaatsen we op Facebook een kort bericht, vaak 
met een link en kom zo op de website.  
 
Van de PENNINGMEESTER  
Heb je dringende vragen voor de penningmeester dan is hij 
alleen te bereiken per e-mail: 
 
          penningmeester@hsv-gorinchem.nl 
 
Beantwoording volgt z.s.m.  
  
  
  
  

Van het BINGO-TEAM  
De laatste bingo van dit voorjaar werd gespeeld op 
zaterdag 13 april. 
Ook deze keer weer een groot aantal deelnemers, die het 
weer goed naar hun zin hadden. Het bingoteam doet daar 
alles aan, en dat is hard werken. Niet alleen tijdens de 
bingo, maar ook bij de voorbereiding van de middag. 

Als de ballen rollen is het even rustig, maar tussen de 
ronden is het aanpoten voor het bingoteam.  
Ook in de nieuwe keuken wordt onder hoogspanning 
gewerkt tijdens de bingo. Hier zorgen Anja en Ben Brevé 
ervoor dat de bestelde “warme hapjes” uitgeserveerd 
kunnen worden.  
Dat doen ze niet alleen bij de bingo, maar ook als de vissers 
na een wedstrijd terugkomen in de ark. Ook dan staan ze 
weer klaar. Dat is bijna elk weekend. Een woord van dank 
is hier zeker op zijn plaats! Ze doen het toch maar. 

 
 
Het bingoteam zorgt er ook voor dat dankzij de ruim 25 
trouwe sponsors mooie prijzen zijn te winnen. Door de 
overtuigingskracht van Joke Kooijmans komen de mooie te 
winnen prijzen elke keer weer binnen. 
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Op de tv in de ark laten we hun naam en winkel zien, als 
bedankje voor hun steun. Reclame is immers nooit weg! 
 
Op Zaterdag 28 september draait de eerste bingo weer en 
hoopt het BINGOTEAM weer voor u klaar te staan! 

 
 

Van de STEIGERCOMMISSIE  
BOTEN DRAAIEN 
Op zaterdag 20 april 2024 stonden de draaiploeg en de 
kraan weer klaar om de boten op de Kaliwal weer in het 
water te zetten. In tegenstelling tot vorig jaar liep het 
ditmaal als een zonnetje. Iedereen weet precies wat zijn 
taak is en mede daardoor is het altijd mooi om de boten 
door de lucht te zien gaan en soepel in het water landen. 
 
Jarenlange ervaring betaalt zich uit. Voorheen gebeurde 
het hijsen met de eigen kraan. Nu met de moderne 
autokraan gaat alles wel stukken sneller maar nog steeds 
gebeurt het even zorgvuldig en veilig.  

 
De “natte ploeg” staat paraat en onder leiding van de 
ervaren hijsmeester Herman Gruijters zorgen zij ervoor dat 
een boot zorgvuldig te water wordt gelaten.

 
 
Alle stophout en andere materialen die vrij komen moeten 
ook weer worden afgevoerd. Ook daar zijn weer 
vrijwilligers voor die alles onvermoeibaar afvoeren en 
opbergen. 
 

 
 
Je moet wel van puzzelen houden. 
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Al doende maak je deze dag ook weer genoeg stappen op 
je stappenteller.  

Met op z’n tijd een bakkie koffie en zeker een stevige lunch 
(met broodjes frikandel en/of kroket) komt iedereen weer 
op krachten om de laatste boten af te handelen en tot slot 
alles weer op te ruimen.  

 

Wat doet de steigercommissie?  
De steigercommissie is een vaak genoemde naam binnen 
de vereniging. Wat doet die commissie nou eigenlijk en wie 
zitten er dan in die commissie? Dat zullen we in een latere 
editie van het HSV journaal eens uitgebreid toelichten. 
 
Een belangrijk onderdeel van de werkzaamheden van de 
steigercommissie is het maken van de planning voor de 
diverse projecten. Op dit moment is dat ook de 
aanbesteding, de planning en begeleiding van de bouw van 
de nieuwe steiger in het Zwanenwater . 
De werkbeurten worden ook door de steigercommissie 
gepland. Met name Cees Kasander is hier mee bezig. 
Hij houdt bij, wie aan de beurt is om zijn werkbeurt uit te 
voeren. De werkmeesters sturen de werkploegen aan. 
 
OUWE SANNIE 
Hij zit weer op zijn vaste plekje in het Paardenwater.  
Op pagina 11 lees je hoe dat ook ging in 1989.  

 
Van de EVENEMENTEN commissie  
Vorig jaar is een traditie weer opgepikt: de Linge Vaartocht. 
Ook dit jaar gaat het weer gebeuren en Luuk Baks regelt 
het allemaal tot in de puntjes. 
Op zaterdag 6 juli rond 10 uur verzamelen de boten met 
bemanning en gasten zich langs de Kaliwal. Rond half elf 
worden vertrokken richting Leerdam. Halverwege wordt 
aangelegd in Kedichem om een kop koffie met gebakt te 
nuttigen. Wanneer de vloot rond vijf uur weer terug is in 
Gorinchem staat de BBQ klaar bij de ark. Wie daarvoor 
gereserveerd heeft kan dan nog even extra nagenieten van 
de vaartocht. Natuurlijk is iedereen welkom in de ark om 
nog een drankje te drinken om de dag af te sluiten. 
Aanmelden kan tot 27 juni a.s. bij Luuk Baks! 
Of dit het laatste evenement is dit jaar? Wie weet! 
Vooral het gebrek aan vrijwilligers die mee willen helpen bij 
de organisatie en uitvoering maakt het lastig.  
Heb je zelf ook een idee, kom er dan mee! 
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Van de CONCOURSCOMMISSIE 

LINTJE voor JAN de VOS 
Vrijdag 26 april werden door burgemeester Melissant de 
Koninklijke Onderscheidingen uitgereikt aan 6 inwoners 
van Gorinchem die veel hebben betekend door hun inzet 
voor de samenleving. 

 
In Periscoop werden de lintjes uitgereikt. Familie en 
genodigden waren in grote aantallen aanwezig en het werd 
een gezellige boel. Na de ontvangst volgde het officiële 
gedeelte, Daar werd door de burgemeester heel mooi 
uitgelegd waar Jan dit aan had verdiend. Van jongs af aan 
was hij al actief bij speeltuinvereniging West, vele jaren als 
voorzitter maar ook voor alle buurtactiviteiten die werden 
georganiseerd. Voor HSV Gorinchem heeft hij ook veel 
betekend als bestuurslid en met het organiseren van 
wedstrijden. Nog altijd is hij ondanks zijn ziekte nog heel 
actief. 

 
Na het maken van de foto’s werd met een glaasje 
oranjebitter geproost. Onder het genot van een hapje en 
een drankje werd er nog gezellig nagepraat. 
Jan heeft deze onderscheiding zeker verdiend en we willen 
hem hier hartelijk mee feliciteren. 

 
Federatie wedstrijd 
Zaterdag 13 april werd door de Federatie Midden-
Nederland het kampioenschap dobbervissen 
georganiseerd. Net al in voorgaande jaren werd er aan de 
Steiledijk in de Linge tussen Kedichem en Leerdam gevist. 
Maar liefst 8 deelnemers van de HSV Gorinchem hadden 
zich individueel hier voor aangemeld. Ook werd er een 
team ( 5 deelnemers en een reserve) aangemeld.  
 

De teamleden kregen van HSV Gorinchem een fleecevest 
en lieten dit borduren met de uitdagende  naam:  

“Team Bliek’s Pride”. Staat wel stoer! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Team uitslagen: Als team werden we 2emet 13 punten 
Toon de Wit en Will Zwaan  scoorden 2 punten. 
Raymond Dolstra , Kees Slob en Anton Millenaar 3 punten 
We kunnen terugkijken op en leuke wedstrijd met goede 
resultaten en hebben de HSV Gorinchem goed 
vertegenwoordigd. 
Een uitgebreide uitslag is te vinden op de website. 

 
 

Anton Millenaar CLUBKAMPIOEN 2024 
Zaterdag 20 april gingen 16 deelnemers naar het Merwede 
kanaal om te strijden voor het clubkampioenschap. Het 
was niet makkelijk door de sterke stroming en de harde 
wind om een 
visje te vangen. 
Al gauw werd 
duidelijk dat in 
het eerste vak 
op stek 1 
regelmatig een 
mooie vis werd 
gevangen.  
 
Anton Millenaar maakte goed gebruik van de kopstek en 
wist daar 5680 gram te vangen. Net voor Will Zwaan met 
5080 gram.  
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Jan de Vos kwam op de derde plaats met 3000 gram. 

 
 
De winnaar op de foto, met nummer twee en drie. 

 
 
Nog een ERE RONDE voor Jan de Vos  
Op zaterdag 4 mei werd Jan de Vos door zijn vismaten nog 
even extra in het zonnetje gezet.  
Will Zwaan feliciteerde Jan nogmaals namens allen en met 
een mooie bos bloemen en een cadeau van de vissers werd 
Jan toch nog verrast.  
 

 

Natuurlijk moest nog even een groepsfoto worden 
gemaakt voor op zijn nachtkastje en in het fotoalbum. 

 
 
Avondconcours 2024 
De wedstrijden van het Avondconcours zijn weer 
begonnen. Op woensdagavond wordt in de stadswateren 
gevist. De eerste wedstrijd op 1 mei in het Stadspark 
maakte niet iedereen enthousiast. De vangsten vielen de 
eerste wedstrijd tegen, maar de vissers houden vol.  

 
De vangsten in de Spoorsloot zijn ook niet echt groots.  
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We hopen maar dat het niet zo blijft op de diverse 
stadslocaties. Op 10 juli, tijdens de slotavond, zal toch een 
trotse winnaar worden gehuldigd. 
 
De uitslagen van alle viswedstrijden zijn te volgen op de 
website bij “Wedstrijd informatie” en dan naar 
“Wedstrijduitslagen”. 
 
Maar of het “vroeger” bij de Avondcompetitie allemaal 
beter was? In 1989 stond het volgende artikel in het 
clubblad. Een aantal bekende namen komen er in voor! 

 
 
De Senioren  
Op dinsdagochtend vissen de senioren vanaf de steiger bij 
de ark. Er wordt wel een echte competitie gevist, maar 
vooral de gezelligheid staat bovenaan.  
Het is jammer dat er steeds minder senioren zijn die 
deelnemen. Door ziekte of andere omstandigheden is de 
ploeg nu vaak maar zes tot acht vissers groot. 
Peter Viveen vist ook nog steeds mee, al gaat het bewegen 
steeds moeilijker. Maar het plezier blijft gelukkig. 

 
 
Lekker in het zonnetje en hopen op “die platte”. 

 
 
Nog een stukje uit het clubblad uit 1989 ter lering en 
vermaak. 
Al is het nog 
steeds een 
punt van 
aandacht om 
de vis weer 
onbeschadigd 
terug te 
zetten. 
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Van de Jeugdcommissie  
Het bestuur van de Jeugdcommissie is in handen van 
Bertus Viveen. Hij doet zijn best om de jeugd van HSV aan 
de waterkant te krijgen, maar het zit hem niet mee, 
Op basisscholen wordt door Sportvisserij Nederland 
“visles” gegeven. Daarbij wordt ondersteuning gevraagd 
aan een plaatselijke hengelsport vereniging. HSV werkt 
daar graag aan mee.  
Bertus Viveen regelde op 27 mei assistentie van enkele 
viscollega’s om de kinderen te helpen bij het vissen. Het 
werd een succes, met op het einde nog de vangst van een 
mooie zeelt door een van de leerlingen.  

Vissen op de steiger in de Eendenplas 

 
Van de BARCOMMISSIE  
De barcommissie (in de persoon van Luuk Baks} is op dit 
moment druk bezig uit te zoeken of het mogelijk is om de 
ark weer op vaste tijden open te stellen.  
Echt schot zit er niet in. Voornamelijk doordat er weinig 
animo is om bardiensten te draaien. Begrijpelijk, want het 
kost je vrije tijd. Maar als er genoeg vrijwilligers meedoen 
zou het toch moeten lukken? 
 

Zelf een feestje te vieren? Op een unieke locatie?  
Dat is mogelijk! Binnen onze eigen vereniging! 
De ark is te huur door de leden van HSV Gorinchem.  
Ideaal om bijvoorbeeld een verjaardag te vieren, een 
bruiloft of een jubileum. Thuis te weinig ruimte, dan is de 

ark een mogelijkheid om maximaal 80 gasten te ontvangen.  
In overleg met de “beheerder” zijn er veel mogelijkheden 
om je 
wensen uit 
te laten 
komen.  
Door middel 
van een 
uitgebreide 
vragenlijst 
wordt alles 
vast gelegd 
en weet je 
ook wat het je (ongeveer) gaat kosten.  
 
Spelregels bij verhuur 
Om gebruik te maken van de ark moet je wel minimaal de 
afgelopen drie jaar lid zijn geweest van HSV Gorinchem en 
minimaal 21 jaar zijn of ouder.  
De huurkosten en de andere voorwaarden en bepalingen 
staan in het verhuurdocument dat op te vragen is bij de 
secretaris. Het bestuur beslist te allen tijde of de 
accommodatie verhuurd gaat worden. 
Indeling van de beschikbare ruimte in de ark en de bar
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HSV Gorinchem, oude verhalen, foto’s en meer 
 
Als je terugkijkt in de 
oude clubbladen zie 
je veel bekende 
personen.  
In ieder geval voor de 
“oudere” leden onder 
de lezers. 
 
Helaas staan op de 
foto’s ook personen 
die er helaas niet 
meer zijn. 
 
Omdat die foto’s 
eerder geplaatst zijn 
nemen we aan dat er 
nu ook geen bezwaar 
is om ze te laten zien 
in dit HSV Journaal. 
 
Hiernaast het 
voorblad van het 
clubblad uit 1989 
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Terug in de tijd: In 1976 werd de Lingetocht ook gevaren. 
De tijden zijn wel veranderd, het plezier blijft hetzelfde. 
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AGENDA algemeen najaar 2024 
op dit moment geen  informatie 
 
BINGO najaar 2024 
- zaterdag 28 september 
- zaterdag 26 oktober 
- zaterdag 23 november 
- zaterdag 14 december 
(aanvang 13.30 uur in clubhuis de ark) 
 
EVENEMENTEN 
zaterdag 6 juli  -  Linge Vaartocht  
 
VERGADERDATA BESTUUR 
De bestuursvergadering is op  
woensdag avond 
van 19.00 tot 22.00 uur.  
Inloop is van 19.00 tot 19.30 

De vergaderingen in 2024 zijn op: 
- 3 juli 
- niet in augustus (vakantie) 
- 4 september 
- 2 oktober 
- 6 november 
- 4 december 
 
HSV Journaal 2024 verschijnt 
begin juni* 
begin september* 
begin december* 
*onder voorbehoud 

 
Reacties aan sturen naar: 
          secretaris@hsv-gorinchem.nl 
 

 


